
 

Interpellation till ansvarigt kommunalråd 

2021-03-02 

Är det så här vi vill behandla Linköpings hemlösa?  

Linköpings kommun har ramavtal med Stadsmissionen gällande tillfälligt boende för 

personer med beroendeproblematik, där det erbjuds egen lägenhet med tillsyn. 

Ramavtalet nyttjas dock inte utan istället placeras hemlösa i dåliga lösningar som 

både är dyra och oanständiga. 

 

Ett av dem är Motell Filbyter i Tallboda där många människor med 

beroendeproblematik vistas. Antingen för att de blir hänvisade dit av kommunen, för 

att få andra hotell eller vandrarhem tar emot människor som tvingas in i den typen 

av tillfälligt boende, eller för att de söker sig dit när de får ekonomiskt bistånd och 

själva behöver hitta en plats att bo på. Motellet är smutsigt, trasigt, slitet och i 

extremt dåligt skick. Det finns heller ingen professionell tillsyn så droger och 

hembränning är ett dagligt inslag.  

 

Enheten för ekonomiskt bistånd betalar idag hög hyra till Motell Filbyter samtidigt 

som det gör att de utsatta medmänniskor vi placerar där både mår sämre och 

kommer längre ifrån ett liv fritt från beroende. Är det så vi vill ha det? 

 

Mina frågor till ansvarigt kommunalråd blir därför: 

 

● Varför nyttjas inte ramavtalet gällande tillfälligt boende för personer med 

beroendeproblematik som Linköpings kommun har med Stadsmissionen?  

● Tycker ansvarigt kommunalråd att det är rimligt att lägga flera miljoner 

kronor per år på att låta invånare i behov av hjälp bo på Motell Filbyter där 

varken de basala behoven uppfylls eller hjälp erbjuds?  

 

 

Rebecka Hovenberg 

 


